

致 參展商:

<u>邀請函</u> 香港貿發局香港國際茶展 2025 茶藝表演



本人謹代表香港貿易發展局感謝 貴公司對今年香港貿發局香港國際茶展的鼎力支持及貢獻。

特此誠邀 貴公司代表參加大會之「茶藝表演」。活動之詳情如下:

日期 : 2025 年 8 月 14 日-16 日 (星期四-六)(實際時間容後確定)

時段 : 上午10時 至 下午5時 (實際時間容後確定)

地點 :香港會議展覽中心展覽廳 5F&G「茶園」

表演長度 :30 分鐘

茶藝表演時段將以先到先得之方式分配。另外,主辦機構保留一切對表演內容作最後 核准及拒絕任何申請之權利。

如欲申請「茶藝表演」,望閣下能於 7月11日(星期五)或以前填妥申請表格並交回本局。

香港貿易發展局





Dear Exhibitor,

<u>Invitation to</u> <u>HKTDC Hong Kong International Tea Fair 2025 – Tea Art Performance</u>



On behalf of the Hong Kong Trade Development Council, I would like to express our sincere gratitude for your strong support to this year's HKTDC Hong Kong International Tea Fair.

We cordially invite you to participate in the "Tea Art Performance" at the Fair. The details are as follows:

Date : 14-16 August 2025 (Thursday - Saturday) (exact date to be confirmed)

Time 10:00 - 17:00 (exact time to be confirmed)

Venue : Tea Gallery, Hall 5F&G, Hong Kong Convention and Exhibition Centre

Duration : 30 minutes

Time slots are allocated on a first-come first-served basis. The Organiser reserves all rights to accept or reject applications, and the event content will be subject to the Organiser's final approval.

If you would like to apply for "Tea Art Performance", please complete and return the application form on or before 11 July 2025 (Friday).

Hong Kong Trade Development Council





Photo of tea art master/ tea

茶藝專家/茶藝隊相片

art group

HKTDC Hong Kong International Tea Fair 2025- Tea Art Performance

2025 年香港貿發局香港國際茶展 - 茶藝表演

Thank you for your support to our event. Please kindly prepare the following information for our promotion and preparation work.

感謝你對是次活動的支持。為方便宣傳及準備工作,請提供以下資料。

Topic of performance			
表演節目名稱			
Abstract of tea art master/	(maximum 100 word	ds) (100 字以內)	
tea art group			
茶藝專家/茶藝隊簡介			
Description of ceremony /	(maximum 100 words) (100 字以内)		
performance			
茶藝表演簡介			
Please send the above informa	ation to Mr. Kong (ema	il address: jim.th.kor	ng@hktdc.org) no later than 11
July (Friday). We are gratefu	•	•	
請於 <mark>7月11日 (星期五)</mark> 或	之前,將上述資料電	郵至江先生 (電郵:	j <u>im.th.kong@hktdc.org</u>)。感謝
你對是次活動的支持。			
Contact Information 聯絡資	· <u>料</u>		
Name of Organisation/Compa	uny 機構/公司名稱 _		
Contact person 聯絡人			
Name :		Email	:
姓名		_ 電郵	
Tel No :		HK Tel No	:
電話		在港聯絡電話	
		_ 在他柳阳电站	

